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Przewodniczący Rady Miejskiej

w Drezdenka

Zwracam się z prośbą o zmianę miejsca parkowania autobusów należących

do Gminy Drezdenko służących do dowożenia dzieci do drezdeneckich szkół. W

chwili obecnej autobusy parkują na dziedzińcu Miejsko-Gminnego Zespołu

Oświaty. Jest to olbrzymia uciążliwość dla mieszkańców okolicznych domów.

Każdego ranka przed wyjazdem w trasę grzanie silników powoduje olbrzymie

zadymienie spalinami oraz bardzo duży hałas. Proszę o wskazanie innego

miejsca/ w którym nie byłoby to udręką dla mieszkańców. Proponuję rozważyć

siedzibę PGKiM Sp. z o.o. w Drezdenka gdzie i tak rano rozgrzewane są silniki

ciężkich samochodów i nikomu to nie przeszkadza ponieważ firma znajduje się

na uboczu i posiada własny duży parking.

Z poważaniem
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